

From: OLSEN Christina [<mailto:Christina.OLSEN@coe.int>]
Sent: mardi 17 septembre 2019 15:19
To: conventionviolence <conventionviolence@coe.int>
Cc: OLSEN Christina <Christina.OLSEN@coe.int>; VARFI-BOEHRER Irida <Irida.VARFI-BOEHRER@coe.int>
Subject: NGO round table evaluation visit GREVIO

Dear All,

Please find herein the English version of the convocation you have already received in French (PS: those of you who have already replied to the French convocation should not feel concerned!).

I am pleased to confirm that, as part of its monitoring visit to Belgium, a delegation of the Group of Experts on Combating Violence against Women and Domestic Violence (GREVIO) is organising a round table with NGOs to which your organisation is invited.

The round table will be held on **Monday, October 7, 2019 from 2 to 5 p.m.**, at the following address:

**Foyer Européen
Rue Traversière 17
1210 Saint-Josse-ten-Noode**

The GREVIO delegation would be honoured by your presence. You are kindly asked to confirm whether you will be able to attend, and to specify if you will be accompanied by another colleague (in the affirmative, please give name).

The agenda of the round table is the following:

1. The role of the national coordinating body in coordinating policies on violence against women
2. Inter-institutional co-operation and inter-agency work between institutions and with specialist associations
3. The gender perspective in the institutional response to violence against women
4. Support services for women victims and their children, in particular access to housing
5. Measures to protect and support child witnesses, including during the determination of custody and visitation rights
6. Training of professionals

The objective of the round table is to enable NGOs and civil society actors to engage in an exchange with the GREVIO delegation, thereby complementing the written information already provided in the shadow reports submitted to GREVIO (see [link](#)). Power point or written presentations are not necessary but you can, if you wish, share them with the delegation during the round table.

Please note that information shared during the round table will be treated confidentially by GREVIO.

I am looking forward to meeting you in Brussels.

Best regards,

Christina Olsen

From: OLSEN Christina
Sent: vendredi 13 septembre 2019 17:04
To: conventionviolence <conventionviolence@coe.int>
Cc: OLSEN Christina <Christina.OLSEN@coe.int>; VARFI-BOEHRER Irida (Irida.VARFI-BOEHRER@coe.int)
<Irida.VARFI-BOEHRER@coe.int>
Subject: Table ronde ONG visite évaluation GREVIO

Chères/chères collègues,

Par le présent courriel, j'ai le plaisir de vous confirmer que dans le cadre de sa visite d'évaluation de la Belgique, une délégation du Groupe d'experts sur la lutte contre la violence à l'égard des femmes et la violence domestique (GREVIO) organisera une table ronde avec les ONG à laquelle votre organisation est conviée.

La table ronde se tiendra le **lundi 7 octobre 2019** de 14h à 17h, à cette adresse :

Foyer européen
Rue Traversière 17
1210 Saint-Josse-ten-Noode

La délégation du GREVIO serait honorée de pouvoir compter sur votre présence et vous prie de bien vouloir confirmer votre participation, en précisant le nom de la/des personnes (max. 2) qui représentera/ont votre organisation.

L'ordre du jour de la table ronde est le suivant :

1. Le rôle de l'organe national de coordination dans la coordination des politiques en matière de violences faites aux femmes
2. La concertation et le travail en réseau entre les institutions et avec les associations spécialisées
3. La perspective de genre dans la réponse institutionnelle aux violences faites aux femmes
4. Les services de soutien aux femmes victimes et à leurs enfants, en particulier l'accès au logement
5. Les mesures en place pour protéger et soutenir les enfants témoins, y inclus lors de la détermination des droits de visite ou de garde
6. La formation des professionnels

L'objectif de la table ronde est de permettre aux ONG et aux acteurs de la société civile d'engager des échanges avec la délégation du GREVIO, en complément des informations écrites déjà communiquées dans les rapports parallèles remis au GREVIO (voir [lien](#)) . Les présentations

power point ou par écrit ne sont pas nécessaires mais vous pourrez, si vous le souhaitez, les partager avec la délégation lors de la table ronde.

Veuillez noter que toutes les informations obtenues seront traitées de manière confidentielle par le GREVIO.

Dans l'attente de vous rencontrer, je vous prie d'agréer, l'expression de ma haute considération.

Christina Olsen

Christina Olsen

Administrator/Administratrice
Violence against Women Division – Division Violence à l'égard des femmes
Secretariat of the Istanbul Convention monitoring mechanism – Secrétariat du mécanisme de suivi de la Convention d'Istanbul
Council of Europe - Conseil de l'Europe

+ 33 (0) 3 90 21 41 63
<http://www.coe.int>
christina.olsen@coe.int